
Interpellation 

Ställd till Jennie Forsblom (KD), ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 

 

Konsultkostnad för genomlysning.  
 

I Region Gävleborg går hälso- och sjukvårdsnämnden mot stora ekonomiska underskott. 

I april beslöt hälso- och sjukvårdsnämndens majoritet, på nämndens sammanträde i april, att 

göra en genomlysning av primärvårdens ekonomi med bistånd av en utomstående konsult. 

Vänsterpartiet menade att en eventuell genomlysning bör göras av regionens egna 

medarbetare för att de kan verksamheten och för att processen i sig blir ett lärande samt att det 

är svårare för en utomstående att kunna göra en relevant analys samt att externa konsulter ofta 

blir kostsamma. 

 

Att fatta politiska beslut och ta ansvar för att komma tillrätta med hälso- och sjukvårdens 

underskott är centralt och det bör ske skyndsamt. Ju längre tid det tar innan beslut fattas desto 

större nedskärningar riskerar regionen behöva genomföra. 

 

Den 30:e maj hade den politiska majoriteten, nämndens ordförande Jennie Forsblom (KD), 

underlag från förvaltningen om vad de då ansåg bör ingå i konsultens granskning som ett 

underlag till avrop/upphandling. Trots det inleddes inte processen med upphandling/avrop 

förrän i slutet av augusti. 

  

Mina frågor till Jennie Forsblom (KD) blir därför: 

 

1. Varför har det tagit så lång tid från beslut till verkställande? 

2. Vad kostar konsulten?  

 

 

Kristina Sjöström (V) 

2023-08-28 

 

 


